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company —  segons deien —  a visitar a aquell 
poble, el quai acord ha estât de no considerar 
suficient la denuncia abans esmentada i de do
nar per clos aquest expedient.

Délim itations de les Sections Comarcals de 
Girona i Olot. —  E l Dr. Soler i Daniel dolía 
compte del projecte de delimitacions d’aqües
tes dues Comarcals que el Comité Permanent 
ha confeccicnat per acord del Conseil General. 
Ivlegeix un per un cada partit mèdic amb les 
modificacions que el Comité ha cregut procè
dent d ’ introduir-hi, bo i procurant sempre que 
s ’adaptessin a les normes de partits mèdics. 
M anifesta que en aquells partits mèdics on hi 
ha hagut alguna dificultat, s 5han demanat els 
correponents certificats als Ajuntaments.

E n  arribar al partit mèdic de Canet d ’A dri, 
fa avinent el D r. Soler que s ’ ha tingut una 
certa elasticitat tôt tenin.t en compte que es una 
plaça de nova ereaeio.

E l  partit mèdic de Banyoles han cregut que 
havia d ’ésser de lliure concurrència.

E l Partit mèdic d ’Am er s ’ha acordat am- 
pliar-lo a diies places.

Ivlegeix la delimitaeió de la Secció Comarcal 
d ’Olot i fa ressaltar els certificats que han re
but dels respectius Ajuntaments. acreditatius 
del nombre de fam ilies de cadascun.

E l Conseil, després dels aclariments que aca
ba de donar el D r. Soler en nom del Comité Per
manent, aeordà publicar aqüestes delimitacions 
al B u t i x k t í ,  per tal que els companys puguin 
form ular les reclamacions que creguin perti
nents. les quais hauran d’ésser estudiades con- 
juntament amb les delimitacions, passats els 
treinta dies de la seva publicado al B U TLLE T Í .

Assim ipte L a  Bisbal. —  E l D r. Sambola diu 
que a la reunió del Comité Permanent hi ha 
assistit el Dr. P. de L l . ,  el quai ha exposât 
la seva situació derivada del conflicte de L a  
Bisbal. H a demanat al Comité que intercedis 
prop del Conseil per tal que se H adela'ntessin 
altres 1,000 pessetes, ja que encara no se li ha 
fet efectiva cap conducta del que va d ’any.

E l D r. A rtal pren la paraula per a exposar 
el résultat de les gestions que el Conseil li en- 
carregà. D iu que tingué una entrevista amb un 
dels senyors de la Comissio de L a  Bisbal, el 
quai li manifesta que estaven disposais a abo
nar al D r. V . l ’ import del primer trimestre. 
Diu per altra part que va recabar del D r. M. el 
compliment dejs deures que tenia envers el 
D r. V ., el quai li va dir que estava disposât 
a fer-ho pero que no ho feia perqué els veïns

de L a  Bisbal se ’n podrien assabentar. F a  avi- 
ne-nt el D r. A rtal, que li va contestar que de 
qué ell satisfeia una penyora 110 hi havia mo- 
tiu que se n ’enteres ningú.

Diu que té la sensació que dintre breus dies 
tindrá una reunió amb el D r. M. i la Comissió 
de L a  Bisbal, i espera que quedará arranjada 
aquesta qüestió. T an  bon punt hagin tingut 
aquesta entrevista ho comunicará al Consell 
per a que pugui acordar en conseqiiéncia.

E l  D r. Cabré intervé per a agrair al D r. A r 
tal les manifestacions que acaba de fer i per a 
demanar-li que procuri en tot el possible que 
aquest assumpte sigui solueionat quan abans 
millor, per tal d’evitar possibles complicacions. 
Creu que quant a la petició del Dr. P ., hauria 
d ’acordar-se l ’avancar-li les 1,000 pessetes que 
demana ; que referent a l ’aillameñt del doc
tor M ., el Consell es pronuncii.

E l D r. A rtal diu que potser seria convenient 
no prendre cap acord referent a l ’aillámen del 
D r. M ., mentre el Consell no sápiga el resultat 
definitiu de les seves gestions.

Després d ’ intervenir els Drs. Mestres, C a
bré i Soler, s ’aprova 1 ’avanzar les 1,000 pesse
tes al D r. P ., i, quant a l ’aillament del doc
tor M. esperar que el D r. A rtal hagi portat a 
terme les gestions comencades.

A  petició del D r. Soler s ’acorda comunicar 
al D r. P. que en visitar els veins que li deguin 
alguna conducta, ha de cobrar-los els endarre- 
riments eme tinguin, d ’acord amb la nova con
ducta.

E l D r. Cabré diu que queda per discutir 
una comúnicació de la Mancomúnitat de T a rra 
gona, traslladant al Consell una petició de la 
Secció Comarcal del Vendrell, demanant que 
els siguin fetes efectives aquelles despeses qué 
es veieren obligats a teñir, derivades del con
flicte del Vendrell. L a  Mancomunitat manifes- 
ta que no pot sufragar-les per quant el seu 
pressupost, que acompanyen, no els ho permet.

Pren la paraula el D r. Abelló per a manifes
ta rse  en el sentit. que hauria d’ésser la Man- 
comunicát qui hauria de fer efectives les despe
ses de la Secció Comarcal del Vendrell. Proposa 
que es comprovi si els companys d ’aquella Sec
ció Comarcal han fet efectiva la quota extraor
dinaria de 25 pessetes a qué fa referéncia la 
común icació de la Mancomunitat.

Intervé el D r. Soler el qual creu que ha 
d ’ésser el Consell qui les ha de fer efectives si 
la Mancomunitat no pot. Recorda que es va 
prometre a la Secció Comarcal que el Consell 
l ’ajudaria en tot el que calgués que anés en-


